
Årsmöte 20 feb 2024

• Årsmöte

• Resultat från medlemsenkät



Dagordning

1. Årsmötet öppnas

2. Upprättande av röstlängd

3. Val av ordförande för mötet

4. Val av sekreterare

5. Val av två justeringsmän och rösträknare

6. Fastställande av dagordning

7. Fastställande om mötet blivit stadgeenligt utlyst

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 



8. Verksamhetsberättelse
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Verksamhetsberättelse

Styrelsens arbete

• 11 styrelsemöten + en planeringsdag med personalen

• Översyn av ridskolans krisplan 

• Översyn av policyn för sociala medier

• Översyn av brandpolicyn

• Kontakt med andra ridklubbar i Norrort, speciellt Överby 

• Möte vår och höst med kontaktpersoner i seniorgrupperna



Verksamhetsberättelse

Ridskolans personal

• Åtta tillsvidare anställda (ridskolechef, fem ridlärare, en vaktmästare/allt i 

allo, en stallpersonal), extrapersonal och stallvärdar

• Planeringsdag, vår och höst, för ordinarie personal 

• En utbildningsdag för extra personal och stallvärdar (teambildning/ 

ledarskap samt utbildning i första hjälpen) 



Verksamhetsberättelse

Ridskolans verksamhet

• Ca 500 uppsittningar i veckan fördelade på 42 ridgrupper. 

• Ridgrupperna fortsatt så gott som fulltecknade men några lediga seniorplatser.

• Viss nedgång i bokade privatlektioner och de ridlektioner som bokas per gång, 

• Varierat utbud, ridläger för juniorer och seniorer samt olika typer av 

privatlektioner 

• Teorin på våren i form  av clinics och på hösten i resp ridgrupp.

• Skötarkurser och 2 ggr ”Jag och hästen” – kurser. 

• Ridklubben förfogar över 26 hästar och 12 ponnier. 

• Vi hade vid årets slut 3 privathästar uppstallade varav 2 är personalens.



Verksamhetsberättelse

Fastigheten – diskussioner med kommunen

Hyreshöjningen på ca 10,5% föranledde ytterligare kontakt med Sollentuna 

kommunfastigheter AB (vår hyresvärd) och kultur- och fritid på kommunen.

Möte med ordförande och vice ordförande för kultur och fritidsnämnden i okt.

Två möten med kommunens förvaltare. 



Verksamhetsberättelse

Fastigheten

För att minska elkostnaderna fortsatt sänkt temperaturen på värmen och vattnet.

Investeringar och inköp

- Påbörjat utbyte av staketet runt hoppbanan.

Underhåll

- två fixardagar bl.a. målning, ogräsrensning, städning.

- seniorgruppernas ”syssla”.

- några medlemmar gjort speciella insatser.



Verksamhetsberättelse

Tävlingsverksamheten

• Kick-off i januari med information och clinic om att bygga

hoppbanor

• Lokala tävlingar vår och höst i hopp och dressyr, fortsatt färre 

starter än innan pandemin

• Klubbtävlingar och rosetterace (8 hopp, 6 dressyr, 5 caprilli) 

Pay & jump (3) 

• KM i hopp och dressyr



Verksamhetsberättelse

Ungdomssektionen

Styrelse fortsatt med teambildning och att effektivisera sina möten.

Genomfört en rad aktiviteter 

- halloweenkväll

- pizzakväll samt bakat de lokala hopptävlingarna

- käpphästhoppning

- sadla – och tränsa kurs

Julshow ! med ca 150 åskådare



Verksamhetsberättelse

Övriga verksamhet

• Kafeteriagrupp bildad

• Sensommarfest i augusti

• Två clinics

• Föreläsning om hästarnas stamtavlor

• Teori och pröva på ridning för föräldrar som inte rider själva

• Träffar för de ”om är lediga på dagtid”

• Klädbytardag



Sammanfattning av 2023

• Utifrån aviserad hyreshöjning och andra kostnadsökningar 
hade styrelsen budgeterat med ett resultat på -162 092.

• Resultatet för 2023 uppgår till -157 591 kronor vilket är inom 
årets budget.

• Klubbens likvida medel har ökat med 52 439 kr jmf med 2022-
12-31.

• Styrelsen föreslår att årets förlust balanseras i en ny räkning

Verksamhetsberättelse

Ekonomi

50 302

-390 999

-157 591

2021 2022 2023

Resultat So.R.K



De totala intäkterna ökade med 11 procent 

• Huvudintäkterna, dvs ridavgifter och intäkter från kurser, tävlingar och knatte/drop in uppgick 
till 8 740 367 kr vilket är en ökning med 9,4% jmf med föregående år. Vi höjde ridavgifterna 
med 6,0 procent från höstterminen. 

• Övriga intäkter, dvs intäkter för medlemsavgifter, bidrag, uthyrning av skåp/lokaler och 
försäkringsersättningar uppgick till 1 125 953 kr vilket är en ökning på 227 kSEK jmf med 
föregående år. Intäkterna för medlemsavgifter minskade något under året. Under året fick 
klubben 86 kSEK i statligt elstöd för att delvis kompensera föregående års höga elpriser samt 
att vi har fått 378 kSEK i försäkringsersättningar.

Verksamhetsberättelse

Ekonomi

8 953 368 8 889 145
9 866 320

2021 2022 2023

Intäkter 2021-2023

Huvudintäkter Övr. intäkter Totala intäkter



Verksamhetsberättelse

Ekonomi

Kostnader

Inför årets början hade vi aviserats om en hyreshöjning på 10,5 %. Trots vädjan till kommunen 
realiserades hyreshöjningen per 1/1 -23. 

Kostnader för foder och strö har ökat under året, varav enbart foderkostnaderna har ökat med 
335 327 kronor jmf med föreg år.

Flera hästar och ponnyer har fått upprepade veterinärbesök och tyvärr har vi även behövt ta 
bort hästar under året vilket också påverkar resultatet negativt.

Tillsammans kan vi hjälpas åt att hålla nere kostnaderna genom att exempelvis ta hand om 
hästarnas utrustning och anläggningen. Era uppoffringar gällande en lägre temperatur i bl a 
medlemsbyggnaden har reducerat elkostnaderna med 161 943 kr jmf med föreg år.



Dagordning

9. Revisionsberättelse för 2023

10. Fastställande av balans- och resultaträkning 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för 2024



Verksamhetsplan och budget 2024



Verksamhetsplan 2024

Sollentuna Ridklubb är en säker, trygg och inspirerande plats där alla känner sig 

välkomna. Medlemmarna är engagerade och delaktiga i verksamheten. 

• Värdegrundsutbildning 10 mars.

• Månadsvisa uppgifter som medlemmarna kan göra, ex. tvätta vattenkoppar, smörja 
träns m.m.

• Öka föräldrars förståelse för vad ridning är genom bl a föräldramöten för bas och nivå 
i början av hösten.

• Knatteridning för vuxna kombinerat med teori 

• Medlemsdag/fixardag



Verksamhetsplan 2024

Sollentuna Ridklubb erbjuder god ridutbildning och hästkunskap i enlighet med 
Ridsportförbundets riktlinjer. Ridutbildningen sker utifrån satta mål för varje ridgrupp. 

• Märkestagning för barn och ungdomar
• Teorifilmer med terminens mål 

Sollentuna Ridklubb har en aktiv och attraktiv avsutten verksamhet som syftar till att främja 
medlemmarnas kunskap i hästhållning och ridning. 

• Kurser på torsdagar kl 17.30 – 19, både för juniorer o seniorer 
• Clinic med osteopat Cindy Jönsson 11 februari
• Dressyr- och hoppclinic 21 feb respektive 7 mars
• Utflykt till Strömsholm i samband med nationaldagshoppningen i juni



Verksamhetsplan 2024

Sollentuna Ridklubbs anläggning är trivsam, funktionell och säker. Den underhålls 

kontinuerligt och utvecklas utifrån hästarnas, medlemmarnas och personalens 

behov. 

• Belysning i båda spolspiltorna.

• Byta stolpar på minst en sida vid hoppbanan.

• Byta ut trasig del i spegeln

• Fortsatt diskussion med kommunen om insatser för minskad elförbrukning med 
kommunen och hyran för 2024

• Ansökan till byggfirman XL om nytt domartorn



Verksamhetsplan 2024

Sollentuna Ridklubb har välutbildade hästar. God hästhållning och hästarnas 

välmående är viktigt i vår ridklubb.

• Dokumenterad policy för hästvälfärd tas fram.

Sollentuna Ridklubb ger aktuell, relevant och lättillgänglig information. 

• Nyhetsbrev från styrelsen (efter varje styrelsemöte) på hemsidan.

• Utveckla användningen av TV i kafeterian för mer information/filmer. 

• Öka aktiviteten på officiella Facebook och Instagram. 



Verksamhetsplan 2024

Övrigt 2024

• Konkreta åtgärder i enlighet med miljöpolicyn. 

- sopsortera.

- införa Re-ride konceptet.

- externa tävlingar ska vara fyrklövermärkta.



Förslag till budget 2024

Styrelsen budgeterar med ett positivt resultat på 46 200 kr
– Lokalhyran kommer höjas med 6,5% fr om 1/1 -24. 
– Kostnader för foder och strö har ökat under året och vi räknar med viss ökning även under 2024.
– Under 2023 togs tio hästar bort, och nio stycken köptes in, och kostnader för veterinär och 

transporter var högre än normalt. Under 2024 tror vi på en lägre omsättning av hästar och minskat 
behov av veterinärvård så att dessa kostnader hamnar på en mer ”normal” nivå. 

– Utifrån att vi nu har gjort flera större investeringar, även i anläggningen, bedöms kostnaderna för 
underhåll av anläggningen kunna reduceras i budget för 2024.

– Vi hoppas på fortsatt bra beläggning i ridgrupperna och att deltagande i kurser och tävlingar 
fortsätter så att intäkterna för 2024 motsvarar 2023 års nivå exkl ev prisjustering. I budgeten har 
styrelsen dock beräknat att vi kommer behöva höja priserna till höstterminen för att balansera de 
kostnadsökningar som påförs klubben.

– . 



Dagordning

13. Fastställande av årsavgift för 2025

Styrelsen föreslår en höjning med 50 kr

Junior 400 kr, Senior 550 kr

14. Övriga ärenden

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter

16. Val av ordförande

17. Val av styrelseledamöter och suppleanter

18. Fastställande av ungdomsledamot jämte personlig 
suppleant utsedda av ungdomssektionen

ungdomssektionen



Dagordning

19. Val av revisor och revisorssuppleant

20. Val av valberedning

21. Val av ombud till Ridsportförbundets och distriktets 
allmänna möten och ev andra möten där föreningen 
har rätt att representera med ombud. a representera 

22. Årsmötet avslutas

Avtackning av avgående styrelseledamöter



Tack för visat intresse!


